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Dagsorden til bestyrelsesmøde den 29. april 2024 klokken 17:30 – 21:00 

 

Sted:  VSK Klubhus 

Deltagere: Jens Klæbel, Henrik Borch, Maria Mille Pedersen, Jesper Hjøllund,  

John Gericke, Kirsten Frydensbjerg, Jan Stephensen, Christian Mørch, 

Carsten Adsersen, Jan Christiansen, Per Jacobsen (fra kl. 20) 

Gæst:  Jesper Langer 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden og bilag samt valg af referent 

Dagsorden godkendt. Mødet konstateret beslutningsdygtigt. Jesper Langer valgt 

som referent. 

 

2. Konfirmation af beslutninger taget via mailingliste 

Ingen beslutninger foretaget via mail siden sidst. 

 

3. Behandling af sager 

a. Hvordan går det med aktiviteter aftalt på strategiseminar januar 2024? / 

Jens 

 

Som opfølgning på sidste års 

frivilligaften arrangeres ny 
frivilligdag/aften, hvor frivillige deler 

erfaringer med at være frivillig og 
medlemmerne kan melde deres 
interesse i at hjælpe til.  

Christian og Jens  

Arbejder videre med opgaven hen over 
sommeren. 

Vi skal have jobopslag (frivillige job) 
på hjemmeside / FB og udsendelse via 

mail og opgavekataloget skal 
opdateres.  

Christian, Jens og Maria 
Der arbejdes videre på at finde et 

forslag.  

Eksisterende mentorordning gennem 
Velkomstgruppen skal gøres mere 

synlig.  

John og Jesper H.  
Svært at få tilsagn fra deltagere til at 

være mentorer. Ideen droppes, og ved 
henvendelser henvises til 
Velkomstgruppens medlemmer. 

Der arrangeres en dag for kvindelige 
medlemmer med indlæg fra ekstern 

oplægsholder.  

Kirsten og Maria  
Der arbejdes videre med efteråret som 

tidspunkt for afholdelse af møde. 
 

Vi skal have et socialt arrangement for 
alle frivillige.  

Jens, bestyrelsen og Per Amok  
Sigter mod arrangement til næste 

forår. 
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Det blev besluttet, at vi skal gå efter 

at få en miljøcertificering fra Dansk 
Sejlunion. I første omgang er målet at 

opnå en bronze-certificering.  

Maria og Per  

Maria har indsendt handlingsplan til 
Dansk Sejlunion. Vi afventer 

tilbagemelding. 
 

 

b. Opsamling på drøftelser omkring logo / Kirsten m.fl. 

Gruppen (Jan Christiansen (tovholder), John Gericke, Henrik Borch, Maria 

Pedersen) mødes igen og laver oplæg til beslutning på et kommende 

bestyrelsesmøde. 

 

c. Fælles aktiviteter på havnen / John 

Der arbejdes med at arrangere fællesfest for alle medlemmer af havnens 

klubber lørdag den 21. september. Kommunen har lovet at stille telt til 

rådighed. De øvrige klubber spørges om deres interesse ved Havnens Dag-

mødet 30. april. 

Det blev besluttet ikke at gå videre med punkt ii. og iii. 

Ifm. punktet blev det diskuteret generelt om samarbejdet mellem klubberne 

på havnen 

i. Sommer/fælles sejladser, her kunne vi overveje at inviterer VBK og 

evt. tilbyde Dykker og Kano & Kajak gasteplads(er), hvis der mangler 

ii. Sankt Hans – kunne dette være et fælles arrangement? 

iii. Fælles fest for alle klubberne 

 

d. Forsikringsforhold / Henrik og Jens 

Klubbens frivillige er forsikret under DS, men en faldulykke giver aktuelt 

lejlighed til at få afklaret, hvordan og hvornår frivillige er dækket. Henrik 

Borch undersøger hos DIF, der står for fællesforsikringerne. Vigtigt at 

understrege, at skader der sker ifm. med klubarbejde skal anmeldes med det 

sammen. 

 

e. Samarbejde med Havhøkeren? / Jens 

Firmaet, som ligger i Gilleleje, vil indgå aftale om at tilbyde rabat på sejlertøj. 

Vi kan ikke promovere en leverandør frem for andre og takker nej til 

tilbuddet. 

 

f. Opfølgning på økonomi / Henrik  

Budgetopfølgning, herunder orientering om særlige administrative 

dispositioner siden sidste bestyrelsesmøde. 

Kassereren gennemgik status på driftsregnskabet pr. april. Fortsat 

medlemmer, der skylder kontingent for 2024. Samlet set ligger følger 

regnskabet det budgetterede.  
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g. Orientering, herunder status fra udvalg 

a. Krabben / Henrik 
Intet at bemærke 

b. Kapsejladsudvalg / Henrik 
c. Tirsdagssejlads / Henrik 

Klar til start. Pt. 22 både tilmeldt. 
d. Ungdomsudvalg / Jan C 

29’eren deltog i kapsejlads i Aarhus. En ungdomssejler deltager i VM i 
Tera i Greve. Vi afholder kredsmesterskab i sidste weekend i august. 12-

13 aktive juniorsejlere. 
e. Højvandssikring / John 

Havnen indgår ikke i kommunens/Strandarkens højvandssikringen. Muligt 
problem med Restaurant Krabben ved højvande med vandstand over det, 

vi så i efteråret. Forskellige muligheder for sikring undersøges 
(watertubes, toiletafløb osv.). John anbefalede at få en professionel 

vurdering, og bestyrelsen var enig. 

f. Miljø / Maria 
Som nævnt ovenfor arbejdes der på en DS-certificering. 

g. Sejlerskoleudvalg / Per 
Undervisning starter næste uge med 49 elever. Balladen er solgt, og den 

nye turbåd døbt Cirrus. 
h. Festudvalg / Kirsten 

Der er fredagsbar nu på fredag. En mere fredagsbar i juni. Stegt flæsk-tur 
12. juni. Skt. Hans arrangement gennemføres som tidligere år. Udvalget 

mødes i august og planlægger derfra. 
i. Velkomstudvalg / John 

Havnevandring i foråret aflyst pga. manglende tilslutning. Sommertur 
under planlægning. 

j. Økonomiudvalg / Henrik 
Næste møde i udvalget afholdes ultimo maj. Det løbende arbejde fungerer 

upåklageligt. 

k. Gråsælerne / Jesper 
Sæsonen afsluttes onsdag 1. maj med frokost. En donation har muliggjort 

indkøb af værktøj og en sejlmagersymaskine. Kontakt sekretariatet, hvis 
du skal bruge den. 

l. Havnen / John 

Broerne optager bestyrelsen mest. Møde med kommunen, som ikke er 

parat til at investere, men vil gerne støtte moralsk og med eksperthjælp 

(jura, teknik mv.) 

m. Køkkenudvalget / Kirsten 

Der er afgivet et tilbud på renovering af klubhusets køkken. Svært at få 

andre tilbud frem. Forventer at have et tilbud klar til beslutning på næste 

bestyrelsesmøde. 

Desværre har nogen fjernet kaffemaskinen i Juniorhuset mellem tirsdag 

og onsdag i sidste uge sammen med lageret af kaffe. Hvis nogen ved 

noget, hører sekretariatet gerne om det! 
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(Efterfølgende, 1. maj, er det kommet frem, at maskinen er fjernet, fordi 

den skulle repareres. Forvirringen skyldes manglende kommunikation.) 

 

h. Eventuelt, herunder hvem som deltager i hvilke møder/aktiviteter inden 

næste møde, som er torsdag d. 6/6-2024. 

Forretningsordenen blev gennemgået for evt. opdateringer. I paragraf 2 

ændres ”sekretariatet” til ”administrationsudvalget”. 

Nogle medlemmer er frivillige ved Sail Extreme i Kerteminde 18.-19. maj. 


